



From: IR Department- Raya Holding for Financial Investments

To: Listed Companies Sector - Disclosure Department

Company: Egyptian Stock Exchange

Subject: Aman Holding Announces the First Issuance under its Second Securitization Program with a Total Value of EGP 928 Mn

Date: 04/11/2025

Number of Pages: 1

من: قطاع علاقات المستثمرين – شركة راية القابضة للاستثمارات المالية

إلى: قطاع الشركات المقيمة وإدارة الإفصاح

الشركة: البورصة المصرية

الموضوع: أمان القابضة تعلن عن الإصدار الأول ضمن البرنامج الثاني لصفقة إصدار

سندات توريق بإجمالي قيمة ٩٢٨ مليون جنيه مصري

التاريخ: ٢٠٢٥/١١/٤

العدد الكلي للصفحات بما فيها ورقة الغلاف: ١

تحية طيبة وبعد،

Cairo, Egypt – 04 November 2025 – Aman Holding, a portfolio company of Raya Holding for Financial Investments with a 76% ownership stake, announced today the successful conclusion of the securitized bond issuance on behalf of Aman Securitization, with the originator being Aman Consumer Finance with a total value of EGP 928 Mn.

القاهرة، مصر – ٤ نوفمبر ٢٠٢٥ – نحيط سيادتكم علماً بأن شركة أمان القابضة، وهي إحدى الشركات التابعة لشركة راية القابضة للاستثمارات المالية والمملوكة بنسبة ٧٦٪، عن نجاحها في إتمام صفقة إصدار سندات توريق لصالح شركة أمان للتوريق، حيث كانت شركة أمان للتمويل الاستهلاكي محيل ومنشئ المحفظة، بقيمة إجمالية ٩٢٨ مليون جنيه مصري.

The issuance was structured into three tranches. The first tranche was valued at EGP 431 million with a tenor of six months, while the second tranche amounted to EGP 306 million and carried a tenor of twelve months. Both tranches received a Prime 1 credit rating from Middle East Ratings and Investor Services (MERIS), indicating the highest short-term credit quality. The third tranche, valued at EGP 191 million with a tenor of twenty-four months, received a long-term credit rating of A- from MERIS.

ويأتي إصدار شركة أمان للتمويل الاستهلاكي على ثلاثة شرائح، الأولى بقيمة ٤٣١ مليون جنيه بفترة استحقاق ستة أشهر، والثانية بقيمة ٣٠٦ مليون جنيه بفترة استحقاق ١٢ أشهر، وقد حصلت كلا من الشريحتين الأولى والثانية على تصنيف Prime 1 من شركة ميريس – الشرق الأوسط للتصنيف الائتماني، ما يعكس أعلى تصنيف لجودة الائتمان قصير الأجل. أما الشريحة الثالثة فتبلغ بقيمتها ١٩١ مليون جنيه بفترة استحقاق ٢٤ شهر، وقد حصلت الشريحة الثالثة على تصنيف A- من شركة ميريس – الشرق الأوسط للتصنيف الائتماني.

CI Capital acted as the financial advisor, issuance manager, and arranger. Zaki Hashem & Partners provided legal advisory services, while United for Auditing, Tax, Advisory & Financial Services (UHY) served as the financial auditor of the issuance.

ويذكر أن شركة سي آي كابيتال قامت بدور المستشار المالي والمرتب والمنسق العام ومدير الإصدار ومروج الاكتتاب، وقام مكتب زكي هاشم وشركاه بدور المستشار القانوني وقام مكتب المتحدون للمراجعة والضرائب والاستشارات والخدمات المالية بدور المراقب المالي.

Thank You

و تفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،

Raneem Medhat Meligy  
Investor Relations and  
Investments Manager  
Raya Holding for Financial Investments

Raneem Meligy

رنيم مدحت مليجي  
مدير  
علاقات المستثمرين والاستثمار  
راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.

